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Proces – verbal 
încheiat azi 28.04.2017  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali.   
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 
 D-na primar – am facut un necesar de indicatoare in comuna, trebuie facute ridicari 
topo, am luat legatura cu o firma specializata . 
 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu unanimitate de 
voturi . 
  D-ul presedinte  Stavre Cristea  citeste  ordinea de zi : 
            1. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea H.C.L. Icoana nr. 6/22.06.2016 privind 
                stabilirea şi organizarea comisiilor de   specialitate   

2.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea contului de execuţie bugetară 
      pentru trimestrul I al  anului 2017  
3. Discutarea cererii numitei Martin Victora din comuna Icoana, satul Ursoaia, 

judetul Olt prin care solicita concesionarea fara licitatie publica pe o perioada de 49 ani a unei 
suprafete de 41,30 m.p. in vederea extinderii constructiei existente, inregistrata la nr. 
482/04.04.2017 . 

4. Analizarea cererii numitului Marin Daniel din comuna Icoana, sat Ursoaia, jud. 
Olt  inregistrata la nr. 538/20.04.2017 prin care solicita acordarea unui ajutor de urgenta . 

5. Intrebari, interpelari, petitii . 
 Se supune la vot ordinea de zi si se aproba in unanimitate .   
 D-ul presedinte  Stavre Cristea  citeste pct. 1 de pe ordinea de zi : 
 1. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea H.C.L. Icoana nr. 6/22.06.2016 privind 
     stabilirea şi organizarea comisiilor de   specialitate . 
 D-na primar – stiti cu totii ca i-a incetat mandatul d-lui Coman Paul 

− nu au desemnat un inlocuitor 
D-ul Chirita Nastase il propune pe d-ul Stoica Ion ca presedinte al comisiei IV. 
D-ul Perieteanu Gheorghe – il nominalizez ca membru tot pe d-ul Stoica Ion, urmand ca 
membrii comisiei sa desemneze presedintele si secretarul comisiei IV. 
Comisia a votat in unanimitate ca d-ul Stoica Ion sa fie presedintele comisiei IV . 
D-nii consilieri sunt de acord in unanimitate cu propunerea . 
D-ul Perieteanu Gheorghe il propune pe d-ul Stoica Ion ca membru in comisia II, propunere 
aprobata cu unanimtate de voturi . 
Supus la vot, punctul 1 de pe ordinea de zi se aproba in unanimitate, astfel fiind adoptata 
hotararea nr. 6 .   
  D-ul presedinte citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 

2.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea contului de execuţie bugetară 
      pentru trimestrul I al  anului 2017  
D-na primar – d-ul contabil este la Trezorerie . 
Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu 9 voturi pentru si unul 

impotriva (Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 7 .   
D-na Veisa Teodora – de ce ati fost impotriva d-ul Perieteanu? Va rog sa motivati de ce. 
D-ul Perieteanu Gheorghe – este votul meu liber exprimat, nu dau socoteala la nimeni 

pentru votul meu . 
D-ul Stavre Cristea – presedinte de sedinta citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
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 3. Discutarea cererii numitei Martin Victora din comuna Icoana, satul Ursoaia, judetul 
Olt prin care solicita concesionarea fara licitatie publica pe o perioada de 49 ani a unei suprafete 
de 41,30 m.p. in vederea extinderii constructiei existente, inregistrata la nr. 482/04.04.2017 . 

D-ul presedinte de sedinta citeste cererea numitei Martin Victora . 
D-na primar – comp. agricol spune ca nu am gasit trotuarul in inventar, nu putem 

incheia un contract pe ceva ce nu este in domeniul nostru . 
D-ul Stoica Ion – nu as vrea decat o constructie temporara, o copertina . 
D-ul Stavre Cristea – nu sunt de acord cu asa ceva, nu se poate . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – sa se inventarieze . 
D-ul Chirita Nastase – este lucrare de avengura, sa se faca carti funciare . 
D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 
4. Analizarea cererii numitului Marin Daniel din comuna Icoana, sat Ursoaia, jud. 

Olt  inregistrata la nr. 538/20.04.2017 prin care solicita acordarea unui ajutor de urgenta . 
            D-ul Stavre Cristea citeste cererea depusa . 
            D-na primar – este un raport, nu sunt bani pe acest trimestru pentru ajutoare de 

urgenta  
- si daca aveam bani, s-ar fi creat un precedent 
- petentul mai castiga din filmari, fotografii, poate ridica alocatia copiilor 
- are o actiune de divort pe rol . 
            D-ul Chirita Nastase – o sa solicite ajutor social . 

            D-ul Perieteanu Gheorghe – sa-l indrumam catre munca . 
 D-na primar – tot la munca l-am trimis, dar a zis ca nu poate, are doi copii de crescut,   
n-are cu cine sa-i lase . 
 D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 5: Intrebari, interpelari, petitii . 
 D-na primar – la sedinta trecuta d-ul Perieteanu Gheorghe punea in discutie legalitatea 
valorii indemnizatiei de sedinta . 
 - dvs. domnule Perieteanu ati stabilit-o prin dispozitie la max. 5 % . 
           D-ul Perieteanu Gheorghe – prin regulamentul de organizare a consiliului local trebuia 
sa stabilim procentul . 
            D-na primar – au fost suspiciuni ca apa n-ar fi potabila in sistemul de alimentare cu apa  
- aceasta a fost buna, am facut iar analize, este buna, am multiplicat rezultatul analizelor, 
trebuie sa facem cunoscut cetatenilor acest lucru . 
           D-ul Chirita Nastase – lumea zice ca este mult clor insa el este la limita inferioara . 
           D-ul State Gheorghe – la capete ar trebui dat drumul la apa . 
           D-na primar – in Mai curatim bazinul 
- d-ul Perieteanu, am auzit ca ne-ati facut fotografii sa ne puneti la panoul de onoare . 
           D-ul Perieteanu Gheorghe – este un hoby . 
           D-ul Chirita Nastase – in 2011 s-a incheiat un contract de inchiriere pentru terenul cu 
magazia 
         - d-ul Perieteanu Gheorghe a primit o adresa sa elibereze terenul insa nu a facut nimic . 
           D-ul Perieteanu Gheorghe – aveti documente pe teren? 
           D-ul Chirita Nastase – este in inventar terenul . 
          D-na primar – reparatia gardului la primarie se face cu proiect, carte funciara, autorizatie. 
           D-na primar il intreaba pe d-ul Perieteanu Gheorghe cum a facut constructia la Floru la 
scoala, fara autorizatie . 
           D-ul Perieteanu Gheorghe paraseste sala de sedinte . 
           D-na Veisa Teodora – in atatia ani nu s-a putut face un gard la primarie . 
           D-na primar – la podete n-a fost proiect 
- la Ursoaia facem reparatie la tavanele scolii, reparatie solida, nu cum a facut dansul 
- lacul serpuit l-am amenajat in mare parte, am ajuns la padure . 
           D-ul Chirita Nastase – pentru ca ne ameninta d-ul Perieteanu, eu propun sesizarea 
organelor de cercetare sa constate cine este vinovat, sa supunem la vot acest aspect cu banii de 
la APIA  
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- exista un contract de intretinere izlaz care din punctul meu de vedere nu este in regula, cum   
s-a incheiat contractul, cum s-a platit, in cateva zile 
- daca se facea curatenie, igienizare la izlaz, izlazul de la Icoana nu ar fi aratat asa rau azi . 
         D-na primar – pentru faptul ca i-am primit atunci cu legatura la curent in zona stadion, 
prin compensare ne-au lucrat la lacul serpuit cei de la Dimar 
- am considerat ca spatiul de depozitare gunoi din fata primariei nu este bine stabilit, il mutam 
un pic mai departe . 
            Se supune la vot propunerea d-lui Chirita Nastase de a sesiza organele penale si se 
aproba in unanimitate de catre d-nii consilieri . 
 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

         Stavre Cristea          Nicolăiţă  Viorel 


